
PROTOKOLL vid sammanträde med Djurgårdens 
IP:s överstyrelse och fotbolls
sektionsstyrelse på Stadion 
den 29/9/53.

NÄRVARANDE, från ÖS Dunér, Nordlund, Rinman, 
Norén, Eckerbrant, Liliequist

från fotboll Bergh, Lundqvist, 
Malmgren, Lyberg, Bernmar samt trä
naren Astley.

§ 1.
Ordf. Dunér öppnade sammanträdet och hälsade fotbollens re

presentanter välkomna.
§ 2.

Förslaget om nytt Stadionkontrakt ansåg sektionsstyrelsen 
behöva justeras i några detaljer. I fråga om kontraktstidens 
längd instämde sektionsstyrelsen med ÖS att en tid på 3 år var 
mest att förorda. Kontraktförslaget skulle cirkulera bland sek
tionsstyrelsens ledamöter, innan dess slutgiltiga ställnings
tagande kunde meddelas ÖS.

§ 3.
Dunér framhöll att det med anledning av fotbollagets dåliga 

placering i den allsvenska tabellen uppstått diskussion i vad 
mån en resa till Fjärran Östern kunde ytterligare försämra denna 
placering och överlämnade ordet till Nordlund för en närmare 
precisering av ev. risker.

Nordlund framhöll, att ett indragande av sanktionen för 
denna resa givetvis kunde få svåra konsekvenser. Som situationen 
nu var måste dock en sådan åtgärd diskuteras. Om en resa av 
detta slag kunde tänkas innebära att fötbollagets vårform påver
kades i negativ riktning, ansåg Nordlund att det allvarligt 
skulle tas upp till behandling om resan skulle få bli av. Han 
pekade också på de följder för ishockeylaget en sådan resa kunde 
få med hänsyn till att fyra av A-lags spelarna i ishockeytruppen 
även ingår i fotbollaget.

Bernmar varnade för den pessimism, Som han ansåg föreligga 
på sina håll i ÖS, och sade att lagets placering i den allsvenska 
kön var en tillfällighet och inte motsvarade spelstyrkan. Ett 
stoppande av resan till Fjärran Östern skulle i dagens läge 
bryta ned kampandan i laget och säkrare än något annat föra laget 
ned till division II.

Lyberg vittnade om att tidigare erfarenhet visade att en 
sådan här långresa var inspirerande till extra friska tag på 
vårsidan. Han reagerade också mot att överstyrelsens sekr. vid 
ett samtal med Lybergs kollega på IB, signaturen "Bassen", skulle 
ha sagt något om att ”Lyberg är på väg att turnera ner Djurgår
den i division II”.

Lundqvist framhöll att ett stoppande av resan skulle inne
bära att fotbollaget redan i höstens återstående matcher kommer 
att göra sämre resultat.

Bergh och Malmgren meddelade i olika repriser, att för
beredelserna nu kommit så långt, att det närmast var uteslutet 
att stoppa resan. Förbundets sanktion var given utan förbehåll 
för vilka spelare som skulle medfölja på resan. Risken för att 
spelarnas ambition skulle bli påfrestad, därest denna resa, för 
vilken både spelare och ledare sparat sin semester, måste in
ställas, var en så allvarlig sak i den just nu kritiska ställ



ningen i allsvenskan, att det måste varnas för varje åtgärd i sank
tionsfrågan.

Liliequist instämde till fullo i Nordlunds betänkligheter och 
efterlyste Bernmars tolerans för de åsikter som ÖS gjort sig till 
tolk för.

Enigt uttalade sig sektionsstyret för den åsikten, att fot
bollagets resa till Fjärran Östern kommer att innebära en ytter
ligare förbättring av lagmoralen samt att formen till vårsäsongen 
kommer att i gynnsam riktning påverkas av denna resa.

Sedan Liliequist fått tillfälle till en personlig deklaration 
och i denna fastslagit att han med tillfredsställelse erfarit hela 
sektionsstyrelsens tilltro till det egna lagets allsvenska framtid, 
varigenom han ansåg att även ÖS kunde lugnt se framtiden an, fram
höll Nordlund, att sektionsstyrelsen givetvis måste anses besitta 
den tekniska och taktiska kunskap, som garanterade det klokaste 
handlandet i fråga om den planerade turnén.

§4.
På begäran delgav tränaren Astley sina synpunkter om orsaken 

till det iråkade dystra läget i allsvenskan.

§5.
Ordf, Dunér tackade för inlägget och förklarade, att det för 

bägge parter varit värdefullt att få konfronteras med de problem, 
som uppstått och för vilkas lösande dagens sammanträde haft sin 
stora betydelse.

§ 6.
Sektionsordf. Bergh meddelade, att tränaren just meddelat, att 

han var beredd att avstå sin kontraktsbundna skyldighet att nomi
nera representationslaget.

§ 7.
Ordföranden avslutade sammanträdet med ett tack till sek

tionsstyrelsen, sedan denna preliminärt namngivit Fjärran Östern
truppens resenärer och lovat återkomma med definitiva besked.


